

Tom Tao <taoguoxin@gmail.com>

Nomination 2013

1 message

Peter Kasalovsky <pkasalovsky@hospodarskyklub.sk> To: usadmin@mebo.com

Wed, Jul 3, 2013 at 9:06 PM

Dear Dr. Xu:

I would like to inform you that several members of our club organization have suggested that we nominate you to become a recipient of our prestigious prize, Golden Biatec. We would like to show our recognition and appreciation for your contribution to finding a solution for the regeneration of human organs. The information regarding your unique patent is gamechanging not only in biology, but also in general science.

For your perusal, I am attaching some basic information regarding our 21-year existence and some of the laureates of the Golden Biatec award.

Please accept our sincerest congratulations. We would greatly appreciate a teleconference call with you in October 2013. Our respect and admirations will be reflected in the Golden Biatec prize, which is a medal minted from real gold. One of our members, Mr. Rudolf Mosny, who resides in New York, will personally present this prize to you.

In conclusion, I can only say that I personally regret that the issue of your patent requires such a long time. However, I also know that it will help millions of people with their health issues.

We are very much looking forward to your reply and confirmation of your availability for a teleconference call.

With warm regards,



Dr. Peter KASALOVSKY

Administrator and Executive Chairman

of The Association Informal Economic Forum Economic Club pkasalovsky@hospodarskyklub.sk www.hospodarskyklub.sk

Phone: +421 903 711890



2 attachments



biatec_zlaty.jpg 458K

Prezentacia_2013scc.pdf 782K

电子邮件译文

尊敬的徐医生:

我来信告知您我们俱乐部机构的几位成员提议将您提名为我们至高荣誉奖项"Golden Biatec"的获奖人。我们对您发现人体器官再生的方法所做的贡献表示认可及感谢。您的那项独一无二的专利可谓改变了生物学领域、乃至整个科学界的游戏规则。

为使您对我们机构有个更详细的了解,我特附上我们这21年来的发展历史及一些金奖获奖者的信息供您参阅。

请接受我们诚挚的祝贺。我们十分盼望在2013年10月与您进行远程电话会议。这枚真金铸造的奖章将表达我们对您的崇敬与赞扬。居住在纽约的俱乐部成员之一鲁多夫•莫斯尼先生(Mr. Rudolf Mosny)将亲自为您颁奖。

最后,我只想说我本人对您专利的颁发历经如此之久的时日深感遗憾。然而我也知道,这个专利将会帮助数百万人民解决他们的健康问题。

我们十分期待您的回复及出席远程会议的确认消息。

致敬

Dr. Peter KASALOVSKY

非正式经济论坛-经济俱乐部协会 行政及执行主席

Administrator and Executive Chairman of Informal Economic Forum-Economic Club Association pkasalovsky@hospodarskyklub.sk

www. hospodarskyklub. sk http://www.hospodarskyklub.sk/

Phone: +421 903 711890